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      OBČINA AJDOVŠČINA 
Občinski svet Občine Ajdovščina 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 25. septembra 2008, ob 15.30 
uri, v sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil MARJAN POLJŠAK, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 

       - od 26 članov Občinskega sveta Občine Ajdovščina prisotnih 
         25 članov sveta 
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Vili DURNIK, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Sonja LOVREKOVIĆ, občinska uprava 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Sandra HAIN, občinska uprava 
- Artur LIPOVŽ, TV Koper 
- Rosana RIJAVEC, Radio Robin 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Lara SAMEC, Radio Nova 
 
Predsedujoči je ugotovil sklepčnost.  
 
MARJAN POLJŠAK je najprej pozdravil prisotne in vprašal, če je kaka pripomba na zapisnik? 
(Ne.) Če ne, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 20. seje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 24 prisotnih z 21 ZA) sprejeli   zapisnik 20.  redne 
seje. 
 
Predsedujoči je vprašal, če je kaka pripomba na poročilo? (Ne.) Če ne, je predlagal, da preidejo 
na dnevni red. Povedal je, da umika 5. točko dnevnega reda in sicer Sklepa o dispoziciji 
pozidave za območje stanovanjske gradnje v Lokavcu – Pod Kompari 1 in 2, ker je KS dala 
negativne pripombe, pa tudi predlagatelji so se strinjali z umikom. Vprašal je, če želi še kdo 
razpravljati oz. podati predlog za spremembo? (Ne.) Predlagal je glasovanje o  dnevnem redu.  
 
  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 24 prisotnih s 23 ZA) sprejeli    naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Informacije in pobude; 
2. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o proračunu Občine Ajdovščina za leto 2008 – I. 

obravnava; 
3. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lavričeva knjižnica 

Ajdovščina – I. obravnava; 
4. Odlok o prenehanju veljavnosti dela Odloka o zazidalnem načrtu Grivče II – I. obravnava; 
5. Sklep o dispoziciji pozidave za območje stanovanjske gradnje v Batujah BA3 – I. faza; 
6. Novelacija DIIP - Večnamenska dvorana s pomožnimi prostori KS Budanje ter ureditev 

vaškega jedra Dolga Poljana; 
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7. DIIP – Cesta proti izviru Hublja; 
8. Soglasji k redni delovni uspešnosti direktorice Ljudske univerze Ajdovščina in ravnateljice 

Osnovne šole Šturje, Ajdovščina; 
9. Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet zavoda Dom starejših občanov 

Ajdovščina; 
10. Premoženjsko pravne zadeve. 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
ROMAN BRATINA je vprašal, če bi lahko dobili odgovor KSD, kako daleč je izgradnja 
hidroforske postaje v vasi Gozd. 
 
JOSIP TROHA je vprašal, kdaj ima naša KSD v načrtu sanacijo ceste od OŠ Dobravlje, do 
Kisovega hriba proti železniški postaji, kje je izvajal dela na vodovodu. Cesta je katastrofalna 
in bi rad, da bi se čim prej sanirala. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da so neuradno zvedeli, da je direktor Zavoda za šport dal 
odpoved delovnega razmerja. Delo zavoda so svetniki ocenjevali pozitivno, prav tako delo 
direktorja. Zanima ga, kakšne razloge je navedel direktor in kaj je župan naredili, da direktor 
ostane. Ali so seznanjeni, da direktorju niso podpisali pogodbe o delu, čeprav je od 
imenovanja poteklo že 1,5 leta. 
 
VILI DURNIK je povedal, da občina ni dobila v vednost nobene odpovedi. Pogodbo z 
direktorjem podpisuje svet zavoda, torej župan nima nič s tem. Če pa bo res prišlo do 
odpovedi, bodo vseeno pripravili odgovor za drugo sejo. 
 
IVAN UŠAJ je predlagal, da bi se uredil prehod za pešce pri AP Batuje. 
 
KARLO LEMUT je vprašal, če je možno kaj urediti glede OŠ Šturje. V prvem razredu imajo  
30 učencev, v Budanjah pa samo 9 in morajo zato imeti kombinacijo. Nekateri učenci iz 
Dolge Poljane so namreč odšli v Šturje. V Šturjah je sedaj preveč učencev, v Budanjah pa 
premalo. Zanima ga, če lahko občina kaj ukrene glede tega. Drugo vprašanje se nanaša na 
deponijo. 21. avgusta so iz Grosuplja pripeljali blato na odpad. Vprašal je direktorico, kaj 
vsebuje tisto blato, pa direktorica ni vedela nič oz. je rekla, da se je dogovoril Madon. Drugi 
dan so zopet pripeljali in je bil g. Madon zraven. Krajani se vprašujejo, če je lastnik deponije 
Madon. Najbolj jih zanima, kaj je v tistih smeteh, da so jih morali iz Grosuplja pripeljati v 
Dolgo Poljano. 
 
IGOR BENKO je rekel, da imajo klubi velike stroške s plakatiranjem, ker to opravlja KSD. 
Glede na odlok morajo zaračunati vsem. Ali je možno, da klubi dobijo nižjo ceno, saj jih tako 
ali tako financirajo iz proračuna.  
 
RADOVAN ŠTOR je vprašal, kdaj se bodo lotila dela na kanalizaciji Velike Žablje in čistilni 
napravi. 
 
SONJA ŽGAVC je vprašala, kdaj bo realiziran dogovor za varno pot v Šturje. Menda je bil 
obljubljen nadhod. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da za nadhod še ni slišal. 
 
BORIS KOVAČ je dejal, da krajani vprašujejo za dva primera, kjer živa meja sega na javno 
pot. V enem primeru je vaška pot, v drugem občinska. Kakšen je postopek, oz. kdo lahko 
odstrani mejo, ali kako se ugotovi, če živa meja res sega na pot. Relacija je od Pekarne 
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Ježek proti Cesti, tam kjer je drugo cestno ogledalo, drugo pa je pri Durlesu. Kdo je dolžen to 
vzdrževati in kdo lahko ukrepa. 
 
VILI DURNIK je pojasnil, da imajo občinskega cestnega inšpektorja, ki lahko gre na teren, 
vendar mora priti na občino prijava, ko gre za motenje prometa. V občini je ogromno lokacij, 
kjer živa meja posega na cesto. Občina poseže, kjer je res moteče za promet. Torej v tem 
primeru lahko pridejo na občino, dajo prijavo na zapisnik in bo šel inšpektor na teren. To velja 
za občinske ceste, za državne se predlog posreduje republiškemu inšpektorju, vaške poti pa 
so stvar KS. 
 
VALENTIN KRTELJ je rekel, da ni dobil odgovora glede čiščenja Lokavščka. Vprašuje, kdaj 
bo izveden ostali del.  
 
ALENKA Č. KOBOL je povedala, da je govorila z ARSOM, kjer so ji povedali, da so porabili 
sredstva. V planu za drugo leto imajo samo Hubelj proti Dolenjam. Kljub temu, da so večkrat 
urgirali, ne bo nič, ker nimajo sredstev. 
 
VALENTIN KRTELJ je rekel, da je Lokavšček podaljšana roka plazu in bi lahko tukaj nekaj 
iztržili. Čiščenje bi lahko izvajal drug obrtnik. 
 
MARJAN POLJŠAK je ugotavljal, da ga zanima, če je možno, da Lokavšček očisti ajdovsko 
podjetje, plača pa Ljubljana. 
 
ALENKA Č. KOBOL je rekla, da ji je ga. z ARSA že zadnjič rekla, da naj občina planira 
sredstva v proračunu.  
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o proračunu Občine Ajdovščina za leto 2008  
 
MARJAN POLJŠAK je podal uvodno obrazložitev. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da so predlog odloka obravnavali vsi 4 odbori in ga sprejeli z 
večino glasov.  
 

ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da rebalans ni vzpodbuden. Izpad prihodkov je prevelik, še 
večjo luknjo krpajo iz ostanka lanskih sredstev. Zato mu je še bolj jasno, zakaj so preskočili 
obravnavo polletnih rezultatov. O takem rebalansu oni ne bodo glasovali. 
 

MARJAN POLJŠAK je dejal, da niso ničesar preskočili. Lahko bi imeli sejo poleti – med 
dopusti, ali konec avgusta oz. septembra, ampak razmere niso bile ugodne zaradi volitev. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da jim niso omogočili obravnave polletne realizacije.  
 

MARJAN POLJŠAK je dejal, da tudi svetniki niso zahtevali obravnave, kar bi lahko, če bi 
želeli.  
 

ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da jim to nalaga zakon, ne on.  
 

JOŽKO PREMRN je vprašal, kaj je s cesto Tevče Vrtovče, ker ni bilo realizacije, ravno tako  
tudi otroška igrišča. Gledal je še postavko za Šturski park (parkirišča), kjer je povečana 
postavka. Ali ni bilo rečeno, da jih bo financiral Gold klub v celoti? 
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ALENKA Č. KOBOL  je povedala, da se je cesta zamaknila v naslednje leto, ker so šele 
avgusta izbrali izvajalca. Razpis je bil samo za polovico oz. do tam, kjer so zagotovljena 
zemljišča. Izvedba bo šla iz Vrtovč proti Tevčam. Otroška igrišča niso bila realizirana, ker so 
se dogovarjali glede ureditve na Cebejevi ulici. Sedaj bodo skupaj objavili razpis za Cebejevo 
in Ulico Ivana Kosovela. Postavka bo sigurno realizirana do konca leta. Za Šturski park so v 
začetku leta planirali, da bosta Primorje in Gold klub izvedla zahtevana nadomestna 
parkirišča. Pogodili so se, da bo Gold klub izvedel 50 parkirišč v Šturskem parku. V 
proračunu imajo predvidene prihodke kot odhodke. Zraven je bil predviden še peš most čez 
Hubelj. Od tega so odstopili, ker je ARSO zahteval sanacijo brežine struge Hublja, ki bi 
predstavljal kar 75 % stroškov izvedbe mostu. Zato so za ta del sredstva zmanjšali. 
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo. 
 

   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 24 prisotnih z 19 ZA) sprejeli    predlagan odlok. 
 
  Ker ni bilo bistvenih pripomb, je predsedujoči predlagal, da izvedejo še II. obravnavo in prosil,  
  da glasujejo o njegovem predlogu.  
 
  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 20 ZA) sprejeli    predlagan sklep. 

 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da izvedejo še glasovanje v II. 
obravnavi.   
 
 - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 20 ZA) sprejeli    predlagan Odlok 
o spremembi in dopolnitvi Odloka o proračunu Občine Ajdovščina za leto 2008. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lavričeva 
knjižnica Ajdovščina  
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da so vpraševali, če je to njegov predlog. Če je on podpisan, to 
pomeni, da je seznanjen in da se s tem strinja. Praktično izkušnjo imajo, ko so potrjevali 
imenovanje direktorja knjižnice.  
 
ANDREJ RUTAR je povedal, da se je odbor strinjal s predlagano spremembo in predlaga, da 
občinski svet sprejme odlok. 
 
IGOR BENKO je vprašal, zakaj so strožji in  niso opredelili dveh let. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da so izhajali iz tega, da je mandat direktorja 5 let in bi 
bil potem skoraj polovico mandata brez izpita. Omogoča pa se, da se prijavijo tudi kandidati, 
ki izpita nimajo, in ga morajo opraviti v roku 1 leta. 
 
DANIJELA LIKAR je rekla, da mora to obravnavati tudi Vipava in jo zanima, če so se z njimi 
dogovorili. Lahko bi sedaj sprejeli samo eno stališče, in potem sprejemali odlok, ko bi se 
odločili tudi v Vipavi. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da morajo najprej oni sprejeti odlok, če je pobuda njihova. 
 
BORUT KOLOINI je dejal, da so pobudniki oni, zato morajo prevzeti aktivnosti oz. so tudi 
pretežni plačniki. Vipavski župan in podžupan sta v pogovorih rekla, da se strinjata. 
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Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo. 
 

   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih s 25 ZA) sprejeli    predlagan odlok. 
 
Ker ni bilo bistvenih pripomb, je predsedujoči predlagal, da izvedejo še II. obravnavo in prosil, 
da glasujejo o njegovem predlogu.  
 
  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 21 ZA) sprejeli    predlagan sklep. 

 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da izvedejo še glasovanje v II. 
obravnavi.   
 
  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 20 ZA) sprejeli    
predlagan Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lavričeva 
knjižnica Ajdovščina. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Odlok o prenehanju veljavnosti dela Odloka o zazidalnem načrtu Grivče II  
 
Predsedujoči je opozoril, da so na mizo dobili popravljen odlok. 
 
IRENA RASPOR je podala uvodno obrazložitev. Odbor je predlagal, da se navede tudi štev. 
projektne dokumentacije. Po posvetu z upravno enoto so pustili odlok tak, kot so ga dobili na 
mizo.  
 
ROMAN BRATINA je povedal, da se je odbor načeloma strinjal.  Videli so soglasja sosedov, 
zato so bili mnenja, da bi se ta upoštevala pri izdelavi projektne dokumentacije, kasneje tudi 
pri gradbenem dovoljenju, da sosedje ne bi bili izigrani.  
  
JOŽKO PREMRN je rekel, da so nad cesto grajene 3 hiše in vprašuje, če so grajene v 
skladu z ZN. 
 
IRENA RASPOR je povedala, da je bila zidava usklajena, en sosed pa je gradil izven 
gradbenega dovoljena. Če bi jih prej obvestili, bi občina lahko ukrepala, sedaj pa je 
prepozno. 
 
JOSIP TROHA je rekel, da ga moti, da zaradi ene stanovanjske hiše spreminjajo odloke. Ali 
bo sedaj to njihov način dela oz. bodo delali tako tudi v ostalih KS? 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da je pametno, da enemu pomagajo, če drugemu ne 
škodujejo. Tak primer so imeli že na Brjah. 
 
ROMAN BRATINA je dejal, da je problem teh odlokov, da so stari 16 let. Stroka pravi, da je 
že dve leti star odlok star, ker se je treba prilagajati času. Arhitektura je živa in razvoj gre 
naprej. 
 
JOSIP TROHA je rekel, da je bil odlok sprejet leta 2004. 
 
IRENA RASPOR je pojasnila, da je iz leta 1996 in potem so bile dopolnitve. 
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo. 
 

   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 21 ZA) sprejeli    predlagan odlok. 
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  Ker ni bilo bistvenih pripomb, je predsedujoči predlagal, da izvedejo še II. obravnavo in prosil,   
  da glasujejo o njegovem predlogu.  
 
  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 20 ZA) sprejeli    predlagan sklep. 

 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da izvedejo še glasovanje v II. 
obravnavi.   
 
  - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 20 ZA) sprejeli    
predlagan Odlok o prenehanju veljavnosti dela Odloka o zazidalnem načrtu Grivče II. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Sklep o dispoziciji pozidave za območje stanovanjske gradnje v Batujah BA3 – I. faza; 
 
IRENA RASPOR je podala uvodno obrazložitev. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor to dispozicijo obravnaval že drugič. Upoštevane 
so bile njihove pripombe iz prve obravnave (vsa infrastruktura je dimenzionirana tako, da se 
bo lahko priključil tudi drugi del). Zato predlagajo, da bi tako dispozicijo sprejeli. 
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, kdo je investitor, če bo oproščen plačila komunalnega 
prispevka in če bo občina v nadaljevanju kaj vlagala. 
 
IRENA RASPOR je povedala, da bo vso komunalno infrastrukturo in tudi interne ceste 
izvedel investitor (Gramexport). Investitor je dolžan skleniti pogodbo o komunalnem 
opremljanju, dolžan je izvesti infrastrukturo, občina bo pridobila zemljišče za cesto.   
 
VILI DURNIK je dejal, da bo komunalni prispevek obračunan, tako kot vsem ostalim. Po tej 
dispoziciji občina ne bo nič investirala, saj je vsa investicija strošek investitorja. 
 
IRENA RASPOR je dodala, da morajo odkupiti cesto za nadaljnjo fazo.  
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, kakšna sredstva so rezervirana za ta namen. 
 
IRENA RASPOR je povedala, da za enkrat nič, ker investitor trenutno potrebuje pogodbo za 
komunalno infrastrukturo.  
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da bodo stanovanja za bodoče mlade družine. 
 
IVAN KRAŠNA je opozoril, da je treba napisati namesto TT vod TK vod. 
 
IRENA RASPOR je rekla, da bodo popravili. 
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo o 
predlaganem sklepu. 
 
   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih s 25 ZA) sprejeli    
predlagan Sklep o dispoziciji pozidave za območje stanovanjske gradnje v Batujah BA3 – I. 
faza. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Novelacija DIIP - Večnamenska dvorana s pomožnimi prostori KS Budanje ter ureditev 
vaškega jedra Dolga Poljana 
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ALENKA Č. KOBOL je podala uvodno obrazložitev. 
 
KARLO LEMUT je povedal, da je odbor sprejel pozitivno mnenje. 
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo o 
predlagani novelaciji. 
 
   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih s 23 ZA) sprejeli    
predlagano Novelacijo DIIP - Večnamenska dvorana s pomožnimi prostori KS Budanje ter 
ureditev vaškega jedra Dolga Poljana. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
DIIP – Cesta proti izviru Hublja 
 
ALENKA Č. KOBOL je podala uvodno obrazložitev. 
 
KARLO LEMUT je povedal, da se je odbor strinjal. 
 
IGOR BENKO je opozoril, da se vleče vsaj optične kable zraven, da se ne bi kasneje še 
enkrat prekopavala cesta. 
 

ALENKA Č. KOBOL je rekla, da se do Pal bo. Za naprej pa se bo lahko predvidelo še 
optičen kabel istočasno z razsvetljavo. Z investitorjem še niso navezali pogovorov. 
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo o 
predlaganemu DIIPu. 
 
   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih s 25 ZA) sprejeli    
predlagan DIIP – Cesta proti izviru Hublja. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Soglasji k redni delovni uspešnosti direktorice Ljudske univerze Ajdovščina in 
ravnateljice Osnovne šole Šturje, Ajdovščina; 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 
 
ANDREJ RUTAR je povedal, da je odbor dal k predlaganima sklepoma pozitivno mnenje. 
 

ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da je delovna uspešnost nagrada za nazaj in vzpodbuda za 
naprej. Nelogično je, da to obravnavajo komaj v tem času. Nagrada ima v tem trenutku samo 
finančni učinek, ne more pa vplivati na motivacijo ali delo. Predlaga, da občinski svet sprejme 
sklep, da bi delovno uspešnost obravnavali istočasno z letnimi poročili. Takrat lahko celovito 
obravnavajo stvari in vpričo direktorjev izrečejo pohvalo ali grajo. Strokovne službe naj 
pripravijo sklep ali navodilom zavodom, da se bo o delovni uspešnosti razpravljajo skupaj z 
letnimi poročili. Zaključni račun pa se najbrž obravnava 60 dni po vložitvi. Pričakuje, da jih o 
realizaciji sklepa obvestijo. 
 

KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da te uspešnosti obravnavajo šele sedaj, ker jih svet 
zavoda tako pozno obravnaval. 
 

ALEKSANDER LEMUT je rekel, da dajejo nagrado za obdobje, ko se je OŠ Šturje odpirala. 
Gledal je kriterije - izboljšanje materialnih pogojev za delo zavoda – opredeljujejo 0 %, pa se 
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je ravnateljica tako trudila, da je stekel izobraževalni program ob zaključevanju investicije. Za 
ugotavljanje kakovosti tudi dodeljujejo 0 %. Potem je sodelovanje z drugimi zavodi na 
kadrovskem področju. Kolektiv se je delil na dva dela, kar je bilo izvedeno nadpovprečno 
uspešno, pa je tudi 0 točk. Menil je, da si ravnateljica zasluži višjo nagrado. 
 

KATARINA AMBROŽIČ je dejala, da se vseh meril pri ravnateljici ni moglo ocenjevati, ker se 
po pravilniku večji del ocenjevanja opravi na podlagi poročila o zaključenem šolskem letu. 
Ravnateljica ni mogla imeti izdelanega poročila, ker se je šolsko leto začelo septembra. 
Realno bo ocenjena šele naslednje leto. Šolsko leto se žal ne ujema s poslovnim letom. 
 

MARJAN POLJŠAK je rekel, da od direktorjev pričakuje, da za plačo, ki jo imajo, 
maksimalno delajo. Stimulacija je del sistema, vendar je to zanj malo čudno.  
 

ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da po županovem razmišljanju niti ne bi smel predlagati, da o 
tem razpravljajo. 
 

MARJAN POLJŠAK je rekel, da je to zakonsko določilo in o tem morajo razpravljati. Vlada 
bi morala delati za izboljšanje sistema šolanja, ne pa za plače. Vprašal je, če lahko glasujejo 
skupaj o obeh soglasjih? (Da.) 
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo. 
 

   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 22 ZA) sprejeli    predlagana  
   sklepa. 

 
 
K 10. točki dnevnega reda 
Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet zavoda Dom starejših občanov 
Ajdovščina 
 
ANTON KREŠEVEC  je povedal, da je komisija dobila dva predloga in se odločila, da 
podprejo g. Igorja Česnika.  
 
Predsedujoči je vprašal, če želi še kdo razpravljati? (Ne.) Če ne, je predlagal, da glasujejo o 
predlaganem sklepu. 
 

   - Člani sveta so z glasovanjem  (od 25 prisotnih z 18 ZA) sprejeli    predlagan sklep. 
 
 
K 11. točki dnevnega reda 
Premoženjsko pravne zadeve 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev k ukinitvi javnega dobra v Ajdovščini in 
izročitvi nepremičnine Župniji Šturje. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je predlagal, da dodajo v zadnjo vrstico za besedo last še  „in posest“. 
To predlaga zato, ker drugače župnija ne bo sprejela sklepa. Če torej tega ne bodo dopolnili in 
župnija ne bo podpisala pogodbe, bodo morali pogodbo oblikovati v nasprotju s sklepom 
sveta.  
 
KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da ima ta zemljišča še vedno občina v posesti, ker imajo 
vsa ostala okrog v najemu, tako da v tem trenutku ne more biti posest. Z lastništvom pa se 
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zemljišče prenese tudi v posest in se tega ne napiše.   
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da je povprašal pravnike in notarko in mu je bilo rečeno, da naj 
ne skrbi, ker veliko pravnikov ne razume, kaj je posest in kaj lastništvo. Posest bodo uredili s 
pogodbo, župnija takega ne bo podpisala. 
 
VILI DURNIK je povedal, da imajo strokovne službe, ki stvari obvladajo. Lahko se je g. 
Klemenčič posvetoval pri nekomu, ki stvari, ne obvlada. Občinska uprava pri predlogu vztraja. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je povedala, da je posest dejansko stanje. Tak predlog kot je, je 
pravilen. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih z 19 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev k ukinitvi javnega dobra v Ajdovščini in 
prodaji – Kidričeva ulica. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 

ROMAN BRATINA je povedal, da se tudi njihov odbor z odprodajo strinja. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 
 
SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k sklepu o prodaji stanovanj. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
JOSIP TROHA je povedal, da je odbor za družbene zadeve dal pozitivno mnenje. Še enkrat 
je bilo poudarjeno, da naj gredo pridobljena sredstva za reševanje stanovanjske problematike. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 
SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k prodaji nepremičnin v k.o. Šturje. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je tudi odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
ALEKSANDER LEMUT se je opravičil in vprašal, če so pri prejšnji točki sklepa izglasovali tudi 
predlog odbora. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da je dal na glasovanje samo predlagan sklep. 
 
JOSIP TROHA je rekel, da je šlo za pripombo odbora, ne sklep. Enkrat bo treba sprejeti 
generalno odločitev. Pri vsakokratni prodaji stanovanj je to izpostavljeno in enkrat bodo 
vprašali, kje so sredstva.  
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da so eno želje, drugo pa je, kaj se da uresničiti. Predlagal je, 
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da nadaljujejo z razpravo pod točko. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 
SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k menjavi nepremičnin v k.o.  Šmarje. 
 
JOŽO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s  23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 
SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k menjavi nepremičnin v k.o. Planina. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 

SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k menjavi nepremičnin v k.o. Šmarje. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23  ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 

SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k zamenjavi prostorov z Ministrstvom 
za pravosodje. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. Zdelo se jim je 
smiselno, da v čim krajšem času prodajo še preostanek prostorov. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 
SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k prodaji nepremičnine družbi Šturm. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
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- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih z 22 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 

SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k ukinitvi javnega dobra in prodaji 
nepremičnine Veroniki Žen. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 

SONJA LOVREKOVIČ je podala uvodno obrazložitev k menjavi nepremičnin v k.o. Planina - 
Čoha. 
 
JOŽKO PREMRN je povedal, da je odbor za finance dal pozitivno mnenje. 
 
ROMAN BRATINA je povedal, da je odbor za okolje dal pozitivno mnenje. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

- Člani sveta so z glasovanjem   (od 25 prisotnih s 23 ZA)  sprejeli  predlagan sklep. 
 

MARJAN POLJŠAK je prisotne povabil na Štrudlfest. Naslednja seja bo zadnji četrtek v 
oktobru. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči zaključil sejo. 
 
Seja je bila zaključena ob 18. uri. 
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